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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/23-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-00-23-24 
Rijeka,       20. 12. 2023. 
 
 

ZAPISNIK 

SA 9. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

9. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 20. prosinca 2023. godine (srijeda) s početkom u 
16,30 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
 

Zapisnik sa 8. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

D N E V N I     R E D 

 
1 Usvajanje Financijskog plana MO Gornja Vežica za 2024. godinu  
2 Izvještaj o realizaciji programa Doček Sv. Nikole – 6. prosinac 2023. 
3 Razno  

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

AD 1 
Predsjednik Vijeća, Marijan Bačić, izvijestio je nazočne vijećnike kako je tajnica izradila 
Financijski plan za 2024. godine na temelju predloženog i usvojenog Programa rada za iduću 
godinu.  
Vijeće je nakon duže rasprave i razmatranja donijelo slijedeći: 
 

Zaključak: Financijski plan za 2024. godinu je jednoglasno usvojen.  
 

AD 2 
Predsjednik Vijeća Marijan Bačić izvijestio je nazočne o realizaciji programa Doček Svetog 
Nikole održanog dana 6. prosinca o. g. 
U programu su sudjelovale 3 grupe Prvih riječkih mažoretkinja i Sveti Nikola koji je dječici 
podijelio slatke poklon pakete. Odjeća za Svetog Nikolu  posuđena je od Župe Sv. Ana.  
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Slatki poklon paketi i adventski kalendari (100) kupljeni su u Plodinama.  
Predsjednik je naglasio kako je prijavljen veći broj djece od prošlih godina.  
Izrazio je zadovoljstvo kompletnom aktivnošću. Zahvalio se voditelju Prvih riječkih mažoretkinja 
na ukrašenom prostoru – ulazu Hrvatskog doma Vežica i nastupom mažoretkinja kao i 
gospodinu koji je odigrao ulogu Svetog Nikole. 
  

Zaključak: Vijeće  je informacije primilo na znanje.  

 

AD 3 
Članica Vijeća Marina Grego pročitala je pismo voditelja Karnevalske grupe Vežički kampaneli 
kojim upoznaju Vijeće sa programom održavanja maškaranih aktivnosti za 2024. godinu.  
Kako iduće godine, KG Vežički kampaneli neće održati maškarani ples u Hrvatskom domu 
Vežica, umjesto navedenog kolona maškara kretat će se slijedećom trasom: Pizzerija Antonio-
Hrvatski dom Vežica (Zdravka Kučića 1)-ulica Sveti Križ-okretište autobusne linije 7-Dječji vrtić 
Morčić-Caffe bar Times-Boćalište gdje bi se zaustavili i održavali razne karnevalske igre i 
natjecanja.  
Također će kao i svake godine sudjelovati u Međunarodnoj karnevalskoj povorci na Korzu.  
Zamolili su Vijeće ako mogu kao i svake godine, materijalno (kupovinom sokova), pripomoći 
njihovu aktivnost  

 

Zaključak: Budući da su u Programu rada Vijeća za 2024. godinu bila i osigurana 

sredstva za maškare, kao i prijašnjih godina, Vijeće je jednoglasno podržalo program KG 

Vežički kampaneli te će se prije samog provođenja programa zajednički dogovoriti 

detalji.  

  
Nazočni su razmotrili zahtjev za korištenjem prostora za iduću godinu od strane voditelja Prvih 
riječkih mažoretkinja koji su dugogodišnji korisnici prostora a temeljem Zaključka 
Gradonačelnika, prostor koriste besplatno.  
Prijedlog predsjednika Vijeća je da one dane koje PRM koriste povremeno/varijabilno zbog 
dodatnih priprema za nastupe ili natjecanja (srijeda, subota i nedjelja), kontaktiraju tajnicu i 
najave korištenje prostora u navedene dane kako bi prostor mogao biti slobodan za programe 
Vijeća ili neke druge korisnike koji bi također koristili prostor.   

 

Zaključak: Vijeće je na zahtjev voditelja Prvih riječkih mažoretkinja iznijelo pozitivno 

mišljenje i jednoglasno podržalo prijedlog predsjednika. 
 
Sjednica je završila u 18,30 sati.  
 
U Rijeci, 20. prosinca 2023. godine. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Marijan Bačić 


